
 Verslag vergadering d.d. 7 maart 2023  

 
Aanwezig: Edwin Kleiboer, Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout,  

Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania),  
Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek), Leslie Ligtvoet (VC De Hilver), 
Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79), Antoon van de Sande (SVSOS), 
Henk Schottert (Biks Shots), Dick Nijenhuis (Hilvaria), 
Jan Hein van der Schoot (Hilvaria), Tessa de Graaf (Jongerenwerk R-Newt) 
Frans van Kempen (VLOHradio), John Lenior (HBC), 
Angela van Hooft (gemeente Hilvarenbeek), Maik Wojtas (SSB 60+). 
 
 

Afwezig met bericht: Frans Bruinsma (RKDSV), Sjors van den Heuvel (EDN ’56),  
Dana van Hoof (Achil ’87), John van Dorst (DTV Zandligt),  
Paulien Versantvoort (Rolstoelhockeyclub CHT),  
Jan Burgers (Ruitersportvereniging Wilhelmina), 
Christine Scheerders (gemeente Hilvarenbeek). 
 
                           

1.  Opening 
Edwin Kleiboer opent de vergadering met een woord van welkom. 
 
 
2.  Notulen van de vergadering van 14 november 2022 
Volgens Tjalle Hoogsteen wordt er een ouderensportcoach aangesteld voor 12 uur per week. 
 
Edwin Kleiboer heeft een vervolg overleg gehad met Rens Henquet over zijn betrokkenheid bij de 
commissie zorg en welzijn. 
 
Verder worden de notulen goedgekeurd met dank aan de notulist. 
 
 
3.  Mededelingen 
Golfclub Midden-Brabant heeft zich afgemeld als lid van de Sportraad. 
 
 
4.  Club van de maand – Presentatie Hilvaria 
Jan Hein van der Schoot geeft een presentatie over Hilvaria 3.0 (zie bijlage). 
 
Jan Hein van der Schoot wordt bedankt voor zijn presentatie. 
 
 
5.  Presentatie positief Jeugdbeleid (Angela van Hooft en Tessa de Graaf) 
Angela van Hooft en Tessa de Graaf geven een presentatie over positief jeugdbeleid (zie bijlage).  
De verenigingen kunnen aangeven waar ze behoefte aan hebben.  
Met de regeling kunnen 3 jaar lang, 50 jongeren van 12 t/m 25 jaar, per jaar worden begeleid. 
Er is 10 uur per week beschikbaar om het op te pakken door R-Newt.  
De contactpersoon voor de verenigingen is Tessa de Graaf, e-mail: tessa@r-newt.nl.  
Er komt een werkatelier speciaal voor jongeren. 
 
Tijdens de avond voor de vertrouwenscontactpersonen willen de dames graag uitleg komen geven 
over de ‘Contacttafel’. 
 
 
6.  Evaluatie Sportgala 
Iedereen was zeer enthousiast. Het was het beste Sportgala ooit. 
Kort samengevat door Edwin Kleiboer: Mooi evenement, mooie winnaars, mooie beeldjes. 
 
 
  



7.  Stand van zaken accommodatiebeleid 
We hebben nog geen reactie van Jenny Schrauwen gehad.  
Het is al wel duidelijk dat ICS is ingehuurd voor de begeleiding van het proces. 
Verder is er geen nieuws. 
 
 
8.  Collecte Fonds Gehandicapten 
Jaarlijks collecteren we vanuit de Sportraad voor het Fonds Gehandicapten. 
Het wordt steeds moeilijker om collectanten te vinden. 
De collecte wordt dit jaar gehouden van 3 tot en met 8 april.  
De verenigingen wordt gevraagd om met andere initiatieven te komen om vanuit hun vereniging te 
organiseren. 50% van de opbrengst is voor het Stichting Platform Gehandicapten Beleid 
Hilvarenbeek-Diessen. Edwin Kleiboer heeft nieuwe collectebussen besteld. 
Er komt ook nog een mail naar de verenigingen. 
 
 
9.  Planning Thema bijeenkomsten 
De Sportraad wil dit jaar 4 Thema bijeenkomsten organiseren voor de verenigingen.  
Daarvoor hebben we budget gekregen vanuit de gemeente. 
 
In april willen we in elk geval een bijeenkomst voor vertrouwenscontactpersonen organiseren. 
 
Andere thema’s die genoemd worden zijn:  

 Veilige Sportomgeving 
 Dementie 
 Hoe maak je de sport weer leuk 

 
Schroom niet om contact op te nemen als je als vereniging ergens tegenaan loopt. 
 
Op maandag 13 maart gaat Edwin Kleiboer naar een bijeenkomst over het nieuwe Sportakkoord. 
 
Voor de sportverenigingen op de Roodloop komt er een thema avond over een gezonde kantine. 
 
 
10. Presentatie Jaarplan 2023 Actief Hilvarenbeek 
Sport en bewegen en cultuur activiteiten voor alle doelgroepen. 
Tot op heden is er met name aandacht geweest voor mensen die buiten de boot vallen. 
Sjors Sportief loopt goed. Het platform voor senioren en volwassenen wordt minder gebruikt. 
De verenigingen worden opgeroepen om hun activiteiten te delen via dit platform. 
Het doel voor 2023 wordt het verbeteren van de communicatie.  
 
Voor alle activiteiten die in 2023 worden uitgerold, wordt verwezen naar het jaarplan (zie bijlage). 
 
De vergaderingen van Actief Hilvarenbeek zijn steeds voorafgaand aan de vergaderingen van de 
Sportraad. 
 
Weet dat er een pot geld is als je activiteiten op wil zetten. 
 
11. Uit de verenigingen / Rondvraag 
SVSOS is bezig met ledverlichting en isolatie van de accommodatie. 
 
De Bridge Club is bezig met vertrouwenscontactpersonen. 
In 2025/2026 wordt het verplicht om een vertrouwenscontactpersoon te hebben.  
 
Dick Nijenhuis stopt als afgevaardigde van Hilvaria bij de Sportraad. Hij heeft het al die jaren met veel 
plezier gedaan. Edwin Kleiboer bedankt hem voor al zijn inzet. 
 
Jan Vlasblom stelt voor om deze vergadering niet meer ‘Bestuursvergadering’ te noemen, maar 
‘Sportraad vergadering’. De vergadering van het bestuur noemen we dan ‘DB vergadering’. 
De aanwezigen stemmen in met dit voorstel. 

 
 

12. Sluiting 
Edwin Kleiboer dankt iedereen voor de lange zit en sluit de vergadering.  
 



 
Data voor de volgende vergaderingen 
 
Dinsdag 7 maart  20.00 uur Sportraad vergadering Elckerlyc 
Dinsdag 11 april   20.30 uur DB vergadering  Elckerlyc 
Maandag 15 mei  20.00 uur Sportraad vergadering Elckerlyc 
Maandag 4 september   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Dinsdag 26 september  20.00 uur Sportraad vergadering Hercules 
Maandag 23 oktober   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Maandag 13 november  20.00 uur Sportraad vergadering Hercules 
Maandag 18 december   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Dinsdag 16 januari 2024 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 26 januari 2024  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


